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Hyvinvointikertomuksen raportti 2021

hyvla 28.02.2022 § 22

Valmistelija: Sosiaali- ja terveysjohtaja Timo Hokkanen

Loimaan kaupunki on tilannut hyvinvointikertomukseen liittyvän
raportin Vasso Oy:ltä vuoden 2021 osalta. Raportti ja liitetiedot
lähetetään asialistan liitteenä.

Raportin pohjalta keskeisiä huomioita hyvinvointilautakunnan osalta
ovat seuraavat:

1) Lasten ja varhaisnuorten psykiatrinen laitoshoito on lisääntynyt
2) Lapset ja nuoret harrastavat liikuntaa keskimääräistä vähemmän
3) Polarisaatio lukio-opiskelijoiden ja ammattikoulun opiskelijoiden
päihteiden käytössä on merkittävä
4) 16-24-vuotiaiden mielenterveysperusteiset eläkkeet ovat
lisääntyneet
5) Työikäisen väestön diabetes on keskiarvoa yleisempää
6) Kotihoidon osuus ikäihmisten palveluissa on kasvanut ja
palveluasumisen vähentynyt.

Hyvinvointilautakunnan vastuualueen osalta merkittävinä palvelujen
kehittämissuuntina on nostettu ja tulee nostaa edelleen lasten ja
nuorten mielenterveyspalvelujen sekä muiden palveluiden yhteistyön
lisääminen, liikunnan ja ravitsemusohjauksen terävöittäminen sekä
ikäihmisten palveluvalikon parantaminen.

Tällä hetkellä kehittämistoimenpiteinä on aloitettu systeemisen
työotteen käyttöönotto lapsiperheiden palveluissa, liikalihavuuden
hoitoketjun uudistaminen sekä ikäihmisten asumispalveluiden
rakenteen muuttaminen siten, että ei ympärivuorokautista palvelua
tullaan lisäämään.

 Sosiaali- ja terveysjohtajan ehdotus:

Hyvinvointilautakunta toteaa raportin tietoonsa saatetuksi ja toteaa
esittelytekstin mukaiset toimeenpiteet aloitetuksi.



 Päätös:  Hyvinvointilautakunta totesi raportin tietoonsa saatetuksi ja totesi
esittelytekstin mukaiset toimenpiteet aloitetuksi.

Kh 07.03.2022 § 62

Valmistelija:  kaupunginjohtaja

Hyvinvointikertomus on käsitelty edellisen kerran valtuustossa
11.6.2018. Tavoitteena on ollut käsittely päättyvän valtuustokauden
ai ka na. Asian käsittely on siirtynyt alkuvuoteen 2022.
Sivistyslautakunta käsittelee hyvinvointikertomuksen kokouksessaan
17.3.2022.

Kaupunginjohtajan ehdotus:

Kaupunginhallitus toteaa hyvinvointikertomuksen 2021 raportin tie-
dok seen.

 Päätös:  Hyväksyttiin.
Kh 11.04.2022 § 104

Valmistelija: kaupunginjohtaja Jari Rantala

Sivistyslautakunnan käsittely 17.3.2022 liitteenä.

 Kaupunginjohtajan ehdotus:

Kaupunginhallitus toteaa hyvinvointikertomuksen 2021 raportin tie-
dok seen ja esittää, että kaupunginvaltuusto toteaa raportin ja esi te tyt
toimenpiteet tiedokseen.

 Päätös:  Hyväksyttiin.

 Pöytäkirjamerkintä:

  Sosiaali- ja terveysjohtaja Timo Hokkanen saapui kokoukseen ja
asian käsittelyyn klo 17:44 alkaen.

Kv 09.05.2022 § 18
Valmistelija: kaupunginjohtaja Jari Rantala

 Kaupunginhallituksen ehdotus:

Kaupunginhallitus esittää, että kaupunginvaltuusto toteaa hy vin voin-
ti ker to muk sen 2021 raportin ja esitetyt toimenpiteet tiedokseen.

 Käsittely: Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja ehdotti, että hy vin voin ti ker to mus
2021 käsitellään siten, että ensin yleiskeskustelun aikana kuul laan
ryhmäpuheenvuorot ja sen jälkeen yleispuheenvuorot.



  Yleiskeskustelun aikana pidettiin seuraavat ryhmäpuheenvuorot:

  - Keskustan valtuustoryhmä, pj Olavi Ala-Nissilä
  - Kokoomuksen ja Kristillisdemokraattien valtuustoryhmä, vpj Anne

Pal jak ka
  - Meidän Loimaa valtuustoryhmä, pj Matti Ylitalo
  - Perussuomalaisten ja sitoutumattomien valtuustoryhmä, va ra val-

tuu tet tu Jarmo Metsänperä
  - Vasemmistoliiton valtuustoryhmä, pj Maarit Koivisto
  - Sosiaalidemokraattien valtuustoryhmä, pj Timo Tamminen

  Lisäksi yleiskeskustelun aikana yleispuheenvuoron käyttivät val tuu-
tet tu Jari Välimäki, sosiaali- ja terveysjohtaja Timo Hokkanen, val tuu-
tet tu Olavi Suominen ja valtuutettu Heikki Vainio.

  Valtuutettu Jari Välimäki tiedusteli sosiaali- ja terveysjohtaja Timo
Hok ka sel ta miksi hyvinvointikertomuksen 2021 raportissa on mai nit-
tui na pitkäaikainen laitosasuminen ja vanhainkoti, vaikka niitä ei Loi-
maal la ole käytössä. Hokkanen totesi, että Vasso Oy:tä pyydetään
pois ta maan em. maininnat raportista.

  Valtuutettu Olavi Suominen pyysi tarkentamaan, että urheilukentällä
tar koi te taan nimenomaan Hirvikosken urheilukenttää. Lisäksi Suo mi-
nen pyysi sosiaai- ja terveysjohtaja Timo Hokkasta tarkistamaan si-
vul la 27 vuosien 2014-2015 osalta mai ni tun keskeytysprosentin 35
% paikkansa pitävyyden sekä sivulla 28 mainitut seu dul li set ra ken-
teel li set tekijät.

  Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja tiedusteli voidaanko edellä mai-
ni tut stilistiset korjaukset/tarkistukset hyväksyä yksimielisesti tar vit-
taes sa kor jat ta vik si hy vinv voin ti ker to muk sen 2021 raporttiin ja ne hy-
väk syt tiin.

 Päätös:  Kaupunginvaltuusto totesi hyvinvointikertomuksen 2021 raportin ja
esi te tyt toimenpiteet tiedokseen stilistisin korjauksin.


